
 
 

 
 

 
 

 

Styremøte 1/25 - Referat 

 

Til stede: Olav Dehli, Aase Vedul Moen, Vidar Lund, Kaja Skårdal Hegstad 
(referent) 

                       

Kopi: Astrid indgaard Rotmo, Sissel Buchholt, Andreas Loe Brenne, Ida 
Aarmo, Britt Aina Lyngstad, Guri Sivertsen, Anita Ravlo Sand, Trude 
Nøst. 

 

  

    

Tirsdag 04. februar 2025 klokka 19:00 
Sted: Levanger rådhus 

 

Sakliste  
Nr Tema 

  

1/25 Referatsaker 
Gjennomgang protokoll møte 7/24. 

 
Protokoll møte 7/24 gjennomgått. 
Oppdatering sak 48/24: Diskutert på idrettssoneråd: delt stilling i idrettskretsen 

 

2/25 Samarbeidsavtale med kommunen og Idrettspolitisk plan LIR 
Innspill fra møtet med politikerne 
 
Møte med politikerne gjennomført 21.januar. Politiske parti som deltok på møtet: Høyre og 
Sosialistisk Venstreparti. LIR sitt utgangspunkt for møtet: 6 punkt i samarbeidsavtalen der 
partene forplikter seg. LIR mener at det er et forbedringspotensial for å følges opp disse 
bedre. Et godt møte, men ingen direkte konkrete innspill å ta med seg videre fra møtet med 
politikerne (Høyre og SV). 
 

3/25 VM på Ski 
Status og planer framover 

 
Medaljeutdelere er på plass. Dersom det kommer invitasjon med mulighet for en fra 
idrettsrådet å delta, hvordan velge hvem?  
 

4/25 Kontaktpunkt mot kommunen og klargjøring av samarbeidsmetoden.  
Innledning fra kommunen. 

 
Guri Sivertsen er kontaktperson. Delegerer evt til andre. 
Leder viser til kommunens plikter jmf. samarbeidsavtalen, f.eks. formuleringer om at 
kommunen har ansvar for å forelegge saker av betydning for idretten for LIR. 
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5/25 Orientering til kommunestyret 19.2.2025. 
Diskusjon og innretning 
 
Leder melder inn orientering til neste kommunestyremøte. Ønsker 10-15 minutter. 

6/25 Drift og vedlikehold av hjemmesida og sosiale medier. 
Status og videre arbeid 

 
Facebooksiden er fortsatt oppe. Tidligere administratorer gjenfinner ikke passord, følgelig 
kan man ikke legge til nye administratorer. Skal slettes. 
 
Hjemmesiden er nå fullt operativ og fungerer OK. Legges ut møtereferat og meldinger.  
 
Friskus kan brukes for å legge ut informasjon og kontaktpersoner for idrettslagene. Lag og 
foreninger kan få tilbud om kurs og støtte i bruk av Friskus.  

 

7/25 Interkommunalt samarbeid og orientering om arbeid i idrettssonerådet.  
Innledende diskusjon og innspill fra idrettssonerådet 
 
Avholdt møte på Steinkjer for ca. 14 dager siden, ikke kommet referat enda. Idrettssonerådet 
v/ ledere + representanter fra de 5 kommunene. 
 
Leder orienterte om momenter fra diskusjonen i idrettssonerådet: 

- Felles idrettsrådressurs på tvers av kommunene. Liten stillingsandel i idrettskretsen? 
- Idretten er enige om at det må satses mer på regionale anlegg. Drøftinger om hva 

man kan gjøre med regionrådet og hvordan få lokalpolitikere til å tenke regionalt.  
- Overrein: idrettssonekoordinator + deltar i utvalg i regi av idrettsforbundet -> 

samarbeid på tvers av idrettsrådene.  
- Flere fra LIR kan delta om ønskelig 

 

8/25 Forberedelse til Årsmøtet. 
Årsberetning, økonomi og ressurser 
 
Dato: tirsdag 8.april 
Saker:  

- oppdatere årshjul 
- behandle idrettspolitisk plan 
- årsberetning  
- vedta fordelingsnøkkel lokale aktivitetsmidler 
- budsjett og regnskap  

 
Leder starter arbeidet og delegerer til styremedlemmer, samt kontakter valgkomiteen. 

9/25 Eventuelt 
 
Oppdatert møteplan: nytt styremøte 25.mars, møtet 4.mars og 1. april utgår. 

 

 

 


